



COMMISSION SCOLAIRE SIR-WILFRID-LAURIER
SIR WILFRID LAURIER SCHOOL BOARD

April 30, 2025

Chairperson's Statement for Autism Acceptance Month

Tonight, the Council of Commissioners unanimously adopted a resolution to recognize Autism Acceptance Month.

This recognition reflects our ongoing commitment to fostering a school environment where every student feels seen, valued, and supported. We stand in solidarity with individuals on the autism spectrum, their families, and advocates in promoting acceptance, understanding, and meaningful inclusion.

On behalf of the Sir Wilfrid Laurier School Board, I want to reaffirm our dedication to building a more inclusive and compassionate educational community—one that embraces diversity in all its forms and empowers every learner to thrive.

James Di Sano
Chairperson, Council of Commissioners

Le 30 avril 2025

Déclaration du président à l'occasion du mois de l'acceptation de l'autisme.

Ce soir, le Conseil des commissaires a adopté à l'unanimité une résolution visant à reconnaître le Mois de l'acceptation de l'autisme.

Cette reconnaissance témoigne de notre engagement à favoriser un environnement scolaire dans lequel chaque élève se sent reconnu, valorisé et soutenu. Nous exprimons notre solidarité envers les personnes autistes, leurs familles et les défenseurs de leurs droits, en promouvant l'acceptation, la compréhension et une inclusion significative.

Au nom de la Commission scolaire Sir-Wilfrid-Laurier, je tiens à réaffirmer notre volonté de bâtir une communauté éducative plus inclusive et bienveillante — une communauté qui valorise la diversité sous toutes ses formes et qui permet à chaque élève de s'épanouir.

James Di Sano
Président, Conseil des commissaires